



Bishop LeGatt Video Message – Reflecting on our COVID-19 beliefs

This week, Archbishop Albert reflects on the ongoing pandemic. Issues such as vaccination and other public health measures have greatly divided people, and as such, Archbishop Albert invites us to take a moment to reflect not only on what we believe, but on why we believe it. Truly, God calls us to charity and love for one another. As such, the Archdiocese of Saint-Boniface continues to cooperate with provincial regulations, voluntarily, for the wellbeing of all. However, he also clarifies in this video that the Church will never require proof of vaccination upon entry into a church. Let us continue to work together, let us walk together, and carry one another.

To view the video, visit / Pour voir la vidéo, visitez <https://www.facebook.com/ArchSaintBoniface/>

Vidéo de Mgr LeGatt – Une réflexion sur la pandémie

Cette semaine, Monseigneur Albert réfléchit sur la pandémie. Les questions telles que la vaccination et les mesures sanitaires ont beaucoup divisé les gens. Monseigneur Albert nous invite à prendre un moment pour réfléchir non seulement sur le contenu de nos croyances, mais aussi sur le pourquoi. Vraiment, Dieu nous appelle à la charité et à l'amour pour les autres. Ainsi, l'Archidiocèse continue à coopérer avec les règlements provinciaux, et ce, volontairement, pour le bien-être de tous. Cependant, il clarifie aussi que l'Église n'obligera jamais la preuve de vaccination pour entrer dans une église. Continuons à travailler ensemble, et à cheminer ensemble vers

Offering – Thank you!

October 10, 2021 – \$ 804.30

Parish Fundraiser – \$ 25.00

October 3 - \$ 1614.55

Quêtes – Merci!

le 10 octobre, 2021 – 804.30 \$

Prélèvement – 25.00 \$

Le 3 octobre – 1614.55 \$

Livres de FORMED disponible

Nous avons en vente 24 livres intitulés THE SEARCH. Puisque nous les avons obtenus à un prix réduit, nous les vendons pour 5.00 \$ chacun. Si vous n'êtes pas encore membre de FORMED, bien vouloir vous y inscrire et vous y trouverez un résumé du contenu de ce livre ainsi que toutes autres livres/vidéos, etc. qui sont disponibles de l'institut.

Books available from FORMED

We have 24 books available from Formed called THE SEARCH. Since we were able to purchase the books at a reduced price, we are selling them for \$5.00 each. If you are not yet registered with FORMED, please do so. You will then be able to access a complete write-up on the book THE SEARCH, plus all other material available from the institute, such as books, movies, etc.

POUR SE JOINDRE A FORMED... TO JOIN FORMED

Log in to: <https://formed.org>

Cliquer / click REGISTER

Entrer code de la Paroisse / Enter Parish code: N847C2

Inscrire votre adresse courriel / Enter your own email address

Stewardship - "Anyone who gives you a cup of water to drink because you belong to Christ, amen, I say to you, will surely not lose his reward." (Mark 9:41)

We are made in God's image and likeness. We tend to forget this. When you look at others, do you see the face of Jesus in them? When others look at you, do they see the face of Jesus in you? When we realize that all lives matter to God, then gratitude and generosity become easier. Why? Because that's the way we are made! We are one Body of Christ; when one of us is hurting, all of us feel the pain.

Intendance - « Et quiconque vous donnera à boire un verre d'eau en mon nom, parce que vous appartenez à Christ, je vous le dis en vérité, il ne perdra point sa récompense. » Marc 9 : 41

Nous sommes faits à l'image et à la ressemblance de Dieu. Nous avons tendance à l'oublier. Lorsque vous regardez les autres, voyez-vous le visage de Jésus en eux ? Quand les autres vous regardent, voient-ils le visage de Jésus en vous ? Lorsque nous réalisons que toutes les vies comptent pour Dieu, alors la gratitude et la générosité deviennent plus faciles. Pourquoi ? Parce que c'est ainsi que nous sommes faits ! Nous sommes un seul corps du Christ ; lorsque l'un d'entre nous souffre, nous ressentons tous la douleur.

*Sanctuary Lamp / Lampe du Sanctuaire
Antonius & Chantal Janssen*

Tous les parents intéressés à la catéchèse pour les enfants contactés Marie-Anne Derbowka 204 380-3573 aussitôt possible pour vous inscrire.

All parents interested in catechism for their children please register with Marie-Anne Derbowka 204 380-3573 as soon as possible.

The parish would like to inform the community and surrounding area that we have no priest for the next year. Bishop Albert Legatt will be celebrating the masses on Sunday. Father Robert Laroche will be celebrating the masses weekdays, including one at the Chalet Malouin.

Tuesdays, mass will be celebrated in French at 4:30 PM. The Rosary and the Divine Mercy Chapelet will be recited prior to mass from 4:00PM to 4:30PM. There will be confessions during that time.

Thursdays, mass will be celebrated in English at 7:00PM. The Rosary and the Divine Mercy Chaplet will be recited prior to mass at 6:30PM to 7:00PM. There will be confessions during that time.

Fridays, mass will be celebrated at the Chalet Malouin chapel, for the residents at 1PM. Mass will be in French one week and in English the other week.

Sunday masses will be celebrated at 9AM in French and 11AM in English. Confessions on demand prior to mass.

For all information concerning the sacraments and funerals, please call Marie-Lynne Catellier at 347-5114.

For children's catechism you may call Marie-Anne Derbowka at 204 380-3573

We always appreciate volunteers. All welcome!

ETES VOUS DISPONIBLES?

Nous sommes à la recherche pour quelques personnes pour nous aider avec le comptage des quêtes du dimanche. Si vous avez une heure par mois de disponible pour nous aider bien vouloir contacter le bureau.



ARE YOU AVAILABLE?

The Parish requires a few people to help with the counting of the Sunday offering. If you have one hour per month that you can spare for this task please contact the office.

La paroisse aimerait vous informer que nous n'avons pas de prêtre résident pour la prochaine année. Monseigneur Albert Legatt va venir célébrer les messes du dimanche, et Père Robert Laroche (prêtre de St-Pierre/Otterburne) va venir célébrer les messes de semaine ainsi que celle au Chalet Malouin.

Le mardi, la messe de 16h30 sera célébrée en français avec le Chapelet et le Chapelet de la Divine Miséricorde récité avant la messe de 16h00 à 16h30. La confession sera disponible en ce même temps.

Le Jeudi, la messe de 19h00 sera célébrée en anglais. Le Chapelet et le Chapelet de la Divine Miséricorde sera récités de 18h30 à 19h00. La confession sera disponible en ce même temps.

Le vendredi, au Chalet Malouin pour les résidents aura lieu à 13h00. Une semaine elle sera dans la langue française et la semaine suivante, en anglais.

Le dimanche, la messe en français aura lieu à 9h00 et en anglais à 11h00. La confession sur demande est disponible avant la messe.

Pour toute information concernant les sacrements et funéraires, veuillez communiquer directement avec Marie-Lynne Catellier au 347-5114.

Pour la catéchèse veuillez communiquer directement avec Marie-Anne Derbowka 204 380-3573 à ce sujet.

Nous apprécions toujours l'aide de volontaires additionnels; tous sont les Bienvenues!

29th Sunday in Ordinary Time
29^e dimanche du temps ordinaire

Monday/lundi (October 4, octobre)	Pas de messe / No Mass
Tuesday/mardi (October 5, octobre) Église 16h30	Pas de messe / No Mass Père absent
Wednesday/mercredi (October 6, octobre)	Pas de messe / No Mass
Thursday/jeudi (October 7, octobre) Church 7:00 pm Church 6:30 pm 19h30/7:30 pm	Germaine Gauthier/la famille Rosary and Divine Mercy Chaplet Adoration du Saint Sacrement / Blessed Sacrament
Friday/vendredi (October 08, octobre) Chalet 13h00	Miguel Gosselin/Nicole Beaulieu et Yolande Gosselin
Saturday/samedi (October 09, octobre)	Pas de messe / No Mass
Sunday/dimanche (October 10, octobre) Église 9h00 Church 11:00 am	Diana Trudeau/Louise et Almanzor Trudeau Zenaida Realba/ Michelle Robidoux

**** confessions are offered a half hour before weekday masses ****

Monday/lundi (October 11, octobre)	Pas de messe / No Mass
Tuesday/mardi (October 12, octobre) Église 16h30 Église 16h00	Thérèse Carrière / Raynald Bertrand et famille Chapelet et la divine Miséricorde
Wednesday/mercredi (October 13, octobre)	Pas de messe / No Mass
Thursday/jeudi (October 14, octobre) Church 7:00 pm Church 6:30 pm 19h30/7:30 pm	Diana Trudeau / Monique Paulhus Rosary and Divine Mercy Chaplet Adoration du Saint Sacrement / Blessed Sacrament
Friday/vendredi (October 15, octobre) Chalet 13h00 Église 14h00	Germaine Gauthier / la famille funérailles
Saturday/samedi (October 16, octobre)	funérailles le matin / mariage après midi
Sunday/dimanche (October 17, octobre) Église 9h00 Church 11:00 am	Roger Gobeil / Lorraine et famille Florence Catellier / friends and family



Le dimanche 17 octobre, 2021
Sunday, October 17, 2021

29th Sunday in Ordinary Time
29^e dimanche du temps ordinaire

PAROISSE SAINT- MALO
BLESSED MARGARET CATHOLIC COMMUNITY

Heures de bureau/ 9h30 - 3h30 mardi au jeudi / Office hours: 9:30 a.m. - 3:30 p.m. Tuesday to Thursday

Priest Moderator : Mgr Albert Le Gatt
Secrétaire / Secretary: Denise Leclerc
Aide pastorale / Pastoral Aid: Bénévole
Nettoyage / Housekeeping: Annette Buczko

Courriel/Email: pars malo@mymts.net
Téléphone/Telephone: 204-347-5518
Facebook
www.parsmalo.weebly.com

Monday/lundi (October 18, octobre)	Pas de messe / No Mass
Tuesday/mardi (October 19, octobre) Église 16h00 Église 16h30	Chapelet et Chapelet de la Divine Miséricorde Roger Maynard / la famille
Wednesday/mercredi (October 20, octobre)	Pas de messe / No Mass
Thursday/jeudi (October 21, octobre) Church 7:00 pm Church 6:30 pm 19h30/7:30 pm	Thérèse Carrière / Raynald Bertrand et famille Rosary and Divine Mercy Chaplet Adoration du Saint Sacrement / Blessed Sacrament
Friday/vendredi (October 22, octobre) Chalet 13h00	Germaine Gauthier / famille et amie
Saturday/samedi (October 23, octobre)	Pas de messe / No Mass
Sunday/dimanche (October 24, octobre) Église 9h00 Church 11:00 am	Germaine Gauthier / la famille Roger Gobeil / Raynald et Gracia Bertrand

**** confessions are offered a half hour before weekday masses ****

La secrétaire est en congé de maladie.
Les bulletins se font par des volontaires.
Laisser vos annonces par message au presbytère.

Our secretary is away on sick leave.
Bulletins are prepared by volunteers.
Please leave your announcements
by phone at the rectory.